
Referat FAU-møte Nordby barnehage 11. november 2020 
 
 
Tilstede: Katrine Syversen (Nordlyset), Andreas Nedregård (Snøfallet), Lena Flack (Lynet), Eli 
Wik Amundrød (Lynet) 
 
Fravær: Arve Fløystad-Thorsen (Nordlyset), Jeanette Amundsen (Snøfallet) 
 
Referent: Eli 
 
 
Sak 1 Status FAU og representanter til SU 
Første FAU-møte ved Nordby barnehage ble gjennomført digitalt. 
Leder av FAU: Andreas 
Representanter til SU: Andreas, Katrine og Eli (vara). 
 
 
Sak 2 Hva ønsker FAU å gjennomføre? 
Vi ønsker å bidra med noe i forbindelse med markering av jul. Andreas tar kontakt med 
barnehagen og spør om det er noe de trenger eller ønsker. 
 
Dersom smitteverntiltakene tillater det ønsker vi å se på mulighetene for en felles aktivitet 
for at vi bli bedre kjent. Dette må vi komme tilbake til på et senere tidspunkt. 
 
 
Eventuelt 
På siste FAU-møte i Togrenda barnehage ble det vedtatt at «klubbkassa» skulle overføres til 
Nordby barnehage. Andreas orienterte om dette. 
 
 
FAU ønsker å informere om at det er en gruppe på Facebook som heter «Foreldre i Nordby 
barnehage» hvor alle foreldre er velkomne til å bli med. Vi understreker at dette er et 
foreldreinitiativ og ikke noe barnehagen eller kommunen tar del i. 
 
 
Diskusjon rundt gangfeltet som ble fjernet ved avkjøringen inn til barnehagen. Vi er kjent 
med at FAU ved Nordby barneskole har tatt opp dette som en sak. 
 
 
 
Neste FAU-møte onsdag 13. januar kl 19. 


